
 
 
Interpellation till Monica Brohede Tellström, utbildningsnämndens 
ordförande 
 
Finns det tillräcklig kompetens i skolledningarna i Nacka om hur man hanterar mobbing som sker 
på rasistisk grund? 
 
Vid ett möte med Fisksätraungdomar under sommaren fick vi i Vänsterpartiet höra en skolelevs 
berättelse som vi blev mycket berörda av och ser allvarligt på. Eleven berättade att en annan elev på 
skolan hade lagt ut ett foto på några av dennes vänner på Instagram och skrivit grovt rasistiska 
kommentarer om vännerna. Eleven berättade att hen hade tagit upp händelsen med skolans rektor och 
att rektorn då hade gett eleven och dennes vänner instruktionen att undvika eleven som hade kränkt 
dem. Nu har jag inte en fråga om den enskilda händelsen, den behöver undersökas på annat sätt.  
 
Med anledning av skolelevens berättelse vill jag fråga om det finns tillräcklig kompetens i 
skolledningarna i Nacka om hur man hanterar mobbing som sker på rasistisk grund? 
 
Alena Jukic, Vänsterpartiet 


